
 

 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 22 til L 127, som Folketingets 

Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og sundhedsministeren den 16. april 2024. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 22:  

”Vil ministeren har i forlængelse af bemærkningerne i det kommenterede  

høringsnotat afviser forslag fra Farmakonomforeningen, Pharmadanmark og  

Danmarks Apotekerforening om ændring af den nuværende udnævnelsesproces  

svare på, hvordan man med den nuværende udnævnelsesmodel kan forhindre, at  

driftsherreansvaret for flere og flere apoteker koncentreres på stadig færre  

hænder? ” 

 

Svar: 

Jeg har noteret mig ønsket fra de pågældende interessenter om ændring af den 

nuværende udnævnelsesproces, og ministeriet indgår gerne i videre dialog med 

interessenterne herom. Eventuelle ændringer kræver dog grundige overvejelser, og 

det er vigtigt for mig at understrege, at ledige bevillinger altid bør tildeles den mest 

kvalificerede ansøger, så borgerne får den optimale service.  
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